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ZAPISNIK   SA VANREDNE  SJEDNICE  

 
S K U P Š T I N E  O P Š T I N E    U L C I N J 

 
 

Sjednica je održana dana 31.10.2019 godine sa početkom u 19:30 časova. 
Sjednici prisustvuju svi odbornici osim: Arsim Cuca,Gazmond Kalezid,Sabri Salaj, Agron 
Mehmedi, Majlinda Duraku i  Haki Mavrid. 
Nakon konstatacije da postoji kvorum Predsjednik skupštine istakao da je ova sjednica 
sazvana na osnovu zahtjeva Predsjednika opštine broj 01-1609/19-2 od 29.10.2019 godine. i 
isti je počitao predloženi dnevni red kako je dat u sazivu broj 02-269/19 od 30.10.2019 
godine. i pita da li odbornici ili predstavnici izvršne vlasti imaju predloge i izmjene u vezi pred-
loženog dnevnog reda. 
Pošto nema stavlja na glasanje slededi:  
 

DNEVNI RED 
 

1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu opštine Ulcinj za 2019. godinu. 
2. Predlog Odluke o predaji zemljišta u svojini opštine Ulcinj 
 
Skupština je vedinom glasova (za 22, protiv 1, uzdržan 3) usvojila predloženi dnevni red. 
 
Tačka 1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu opštine Ulcinj za 2019. 
godinu 
 
Predsjednik ističe da predlagač ovog predloga Odluke je Predsjednik opštine dok obrađivač je 
sekretarijat ya budžet i finansije. 
Yvodno izlaganje povodom ove tačke dnevnog red podnio je sekretar sektrarijaata ya budžet i 
finansije Sead osmanovid. 
Bojan Đakonovid  predsjednik Odbora za statut i propise podnio je izvještaj u kome je istakao 
da je Odbor tačku ved razmatrao na prethodnoj sjednici. Odbor je tom prilikom zaključio da 
nema nihakvih zakonskih smetnji da se navedena tačka nađe u skupštinskoj raspravi, ali je 
naglašeno da se pribavi saglasnost od nadležnog ministarstva. S obzirom da smo u 
međuvremenu dobili saglasnost od nadležnog ministarstva za ovu tačku dnevnog reda Odbor 
je vedinom glasova donio zaključak da ovaj predlog Odluke može idi u skupštinsku raspravu. 
Haxhi Sulejmani predsjednik Odbor za finansije privredu i razvoj podnio je izvještaj, Odbor 
jednoglasno predlaže na razmatranje ovaj predlog Odluke s obzirom da je dobijena saglasnost 
od nadležnog ministarstva. 
Nakon toga predsjednik otvara raspravu. 



 

 

Sead Osmanovid sekretar Sekretarijata za finansije i budžet je istakao da su prihvedene 
sugestije od Službe za skupštinske poslove a koja su se odnosila na slededa konta i to konto 
41331 da bude 5000 eura, konto 4141 da bude 3000, konto 4149 da bude 12000, kao i konto 
4191 da bude 6000. Nakon toga u raspravi povodom ove tačke dnevnog reda su učestvovali: 
Nazif Cungu, Luiđ Škrelja i Arijan Murati. Pošto nije bilo više prijavljenih za diskusiju 
Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o budžetu opštine Ulcinj za 2019. godinu. Skupština vedinom glasova (za 23, protiv 2, 
uzdržan 2) donijela Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu opštine Ulcinj za 2019. 
godinu. 
 
Tačka 2. Predlog Odluke o predaji zemljišta u svojini opštine Ulcinj 
 
 
Uvodno izlaganje povodom ove tačke dnevnog red podnio je sekretar Sektrarijata za zaštitu 
imovine Ahmed Aloši. 
Bojan Đakonovid  predsjednik Odbora za statut i propise podnio je izvještaj, Odbor je konsta-
tovao da ova tačka dnevnog reda može idi u skupštinsku raspravu s obzirom da je dobijena 
saglasnost od Vlade Crne Gore. 
Haxhi Sulejmani predsjednik Odbor za finansije privredu i razvoj podnio je izvještaj. Odbor 
vedinom glasova predlaže skupštini na razmatranje s obzirom da je dobijena saglasnost od 
Vlade Crne Gore. 
Džavit Hodžid predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora podnio je izvještaj 
istakavši da su na odboru u raspravi u vezi ove tačke učestvovali skoro svi članovi odbora i da 
su 3 člana odbora glasali “za”, 2 člana su bila “uzdržana”dok 1 član bio “protiv”. 
Predsjednik otvara raspravu. 
Predsjednik Skupštine Ilir Čapuni je elaborirao ovaj predlog Odluke i na kraju je predložio 
Zaključak da se obavezuje Predsjednik opštine da pokrene izradu studije o proglašenju loka-
liteta Borova šuma kao predio izuzetnih odlika, sve u smislu člana 26 i 28 Zakona o zaštiti pri-
rode. 
U daljoj raspravi povodom ove tačke dnevnog reda učestvovali slededi odbornici: Ilir Harasani, 
Haxhi Sulejmani, Predstavnik građana Bekim Baša, Naser Resulbegovid, Nazif  Cungu, Luiđ 
Škrelja, Arijan Ljamovid, Borislav Bašovid, Omer Bajraktari i Muamer Raščid. 
Završnu riječ povodom ove tačke dnevnog reda podnio je predjsednik opštine Ljoro Nrekid 
koji je istakao da na tom području nisu predviđena izgradnje hotela velikih kategorija kao ni 
veliki objekti naglasivši da nede biti devastacije ovog prostora. I na kraju je predložio da se ova 
odluka usvoji. 
Predsjednik skupštine Iliri Čapuni ističe da imamo dva predloga. Prvi je da se odluka usvoji sa 
predloženim zaključkom i isti je pročitao predloženi zaključak. 
Bojan Đakonovid (proceduralno) ističe da nismo imali praksu da glasamo nešto što nije poršlo 
kroz odbore s obzirom da nemamo nikakav akt i dodao da prvo moramo da glasamo za Od-
luku a onda za predloženi Zaključak. 
Predsjednik opštine Ljoro Nrekid predlaže da glasamo za ovu predloženu  Odluku, da ova od-
luka ide prema ministarstvu a zatim da donosimo Zaključak koji je predložen od strane 
Predsjednika skupštine. 
Predsjednik skupštine Ilir Čapuni ističe da skupština donosi predloge i zaključke, sa ovim 
zaključkom ne mijenjna se ova odluka koja je predložena od strane Predsjenika opštine. 



 

 

Borislav Bašovid (proceduralno) postavlja pitanje šta je tačka dnevnog reda istakavši da se 
skupština izjašnjava o tačci dnevnog reda glasanjem za ili protiv. 
Nakon toga Predsjednik skupštine stavlja na glasanje Zaključak koji je on predložio. Skupština 
vedinom glasova (za 12, protiv 0 ,uzdržani 6) usvojila predloženi Zaključak. Nakon toga stavlja 
na glasanje Predlog Odluke o predaji zemljišta u svojini opštine Ulcinj. 
Ilir Harasani (proceduralno) predlaže da se glasa putem prozivke shodno Poslovniku. 
Predsjednik ističe da na osnovu člana 109 poslovnika o radu Skupštine isti je citirao ”da od-
bornici mogu glasati po prozivci na predlog Predsjednika skupštine ili na zahtjev 10 od-
bornika”, s obzirom da je to predložio samo odbornik Iliri Harasani nisu 10 odbornika iz tog 
razloga predlažem ja kao Predsjednik skupštine i poziva Sekretara da vrši prozivku. Stavlja na 
glasanje Predlog Odluke o predaji zemljišta u svojini opštine Ulcinj. Nakon toga predsjednik je 
konstatovao da je ukupno glasalo 27 odbornika , od toga “za” 19, “protiv” 5 i “uzdržani“ 3 i 
konstatovao da je skupština donijela Odluku o predaji zemljišta u svojini opštine Ulcinj. 
 
Sa ovim je Vanredna sjednica završila svoj rad u 23:00 časova  
 
 
 
 
 

 

Zapisnik sastavili:                             Sekretar                                                               Predsjednik 
 
Đerđ Pepđonovid                         Ardit Ceka                                                             dr.Ilir Čapuni  
i Cufo Aliq 


